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Hezký den všem spoluobčanům v Radimovi-
cích,
nejprve bych vám rád jménem celého sdru-
žení Budoucnost pro Radimovice poděkoval
za projevenou důvěru ve volbách. Nejenže si
velmi vážíme vaší podpory, zároveň si ale
uvědomujeme míru zodpovědnosti, se kte-
rou přebíráme péči o naši obec.

Čeká nás spousta práce, ale také spousta za-
jímavých výzev. Ostatně, to je právě náplň
práce lidí, kteří se kdy rozhodli věnovat se
veřejným zájmům.

Věřím, že se nám podaří do konce tohoto
roku dořešit některé nepříjemné spory,
že budeme schopni a společně s předcho-
zím zastupitelstvem ochotni věcně doladit
konkrétní nesrovnalosti a že komunikaci
směrem k občanům povedeme jasně a sro-
zumitelně.

Uvědomujeme si zároveň, že jsme nedostali
stoprocentní důvěru všech občanů, o to více
se ale budeme snažit o přátelské řešení
všech případných nedorozumění či rozepří.

Naše vesnice je malá oproti ostatním
územním celkům, ale o to je bohatší na kon-
centraci skvělých lidí na metr čtvereční

Pojďme se společně potkat a popovídejme
si spolu na připravovaných akcích – Vítání
prázdnin, Letní setkání seniorů, Sousedský
hudební den, které připravuje obec, anebo

například přijďte podpořit každoroční
nohejbalový turnaj – možností na setkání je
dostatek. A pokud máte vlastní nápad a chuť
na uspořádání sportovní nebo společenské
akce v Radimovicích, přijďte za námi, rádi
pomůžeme s organizací.

Také stojí za zmínku, že se již podařilo
domluvit spolupráci s novým brigádníkem,
který nám pomůže s údržbou veřejných
prostranství a péčí o radimovickou zeleň.
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Zápis z ustavujícího zasedání
zastupitelstva 19. 4. 2023

Nové zastupitelstvo
Za Budoucnost pro Radimovice:
Robert Marek, Lucie Langová,
Mgr. Michaela Hlaváčková,
Vladimíra Tomšů a Hana Hanušová
Za PRO RADIMOVICE:
Bc. Lukáš Marek
a MUDr. Vladimír Kracík

Přítomno: 7 členů zastupitelstva
obce, viz prezenční listina, 27 ob-
čanů

Zasedání bylo svoláno dosavadním sta-
rostou obce dne 12.4.2023 a informace o ko-
nání ustavujícího zasedání byla vyvěšena
na úřední desce Obecního úřadu Radimovi-
ce dne 12.4.2023, tj. nejméně 7 dní před
ustavujícím zasedáním. Ustavující zasedání
bylo schváleno řádně a včas v souladu
s ustanovením §91 a 93 zákona o obcích.

Ustavujícímu zasedání nově zvoleného za-
stupitelstva obce Radimovice předseda
Lukáš Marek, dosavadní starosta obce.

Dosavadní starosta obce konstatoval, že je
přítomno 7 členů nově zvoleného zastupitel-
stva, dle prezenční listiny, z celkového počtu
7, všech členů zastupitelstva, takže zastupi-
telstvo je usnášení schopné.

1. Zahájení – jmenování zapisovatele
a ověřování zápisu
Zapisovatelka byla určena: Hana Hanušová

Ověřovatelé zápisu: Vladimíra Tomšů, Mi-
chaela Hlaváčková.

Před zahájením zasedání bylo členům zastu-
pitelstva obce (při prezentaci) předáno
osvědčení o zvolení členem zastupitelstva
obce podle § 53 zákona č. 49/2001, o volbách
do zastupitelstev obcí a o změně některých
zákonů, v platném znění.

2. Složení slibů členů Zastupitelstva
obce Radimovice
Předávající v souladu s §69 odst. 2 zákona

o obcích vyzval přítomné členy zastupitel-
stva ke složení slibu. Před složením slibu
předsedající upozornil přítomné členy za-
stupitelstva, že odmítnutí složit slib nebo
složení s výhradou má za následek zánik
mandátu (§55 Zákona č. 491/2001 Sb., o vol-
bách do zastupitelstev obcí a o změně někte-
rých zákonů, v platném znění).

Předsedající Lukáš Marek přečetl text slibu
podle §69 odst.2 zákona č. 128/2000 Sb.,
o obcích, ve znění pozdějších předpisů
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji
na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu
vykonávat svědomitě, v zájmu obce a jejich
občanů a řídit se Ústavou a zákony České
republiky“. Poté přítomní členové zastupi-
telstva pronesením slova „slibuji“ a svým
podpisem potvrdili složení slibu, příloha č.1
tohoto zápisu.

Bylo konstatováno, že všichni přítomní
členové zastupitelstva složili zákonem
stanovený slib a mohou se ujmout svého
mandátu. Žádný člen zastupitelstva neodmí-
tl složit slib ani nesložil slib s výhradou.

3.Schválení programu
Usnesení č. 4/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
následující program ustavujícího zasedání:
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Zahájení – jmenování zapisovatele a ově-
řovatelů zápisu

1. Složení slibu členů Zastupitelstva obce
Radimovice

2. Schválení programu
3. Volba starosty, místostarosty včetně

určení počtu místostarostů, druhu
výkonu funkce, způsobu volby

4. Zřízení kontrolního a finančního
výboru (určení počtu členů, volba
předsedů a členů výborů)

5. Zřízení komise Zastupitelstva obce
Radimovice

6. Odměny členům zastupitelstva, výborů
a komise

7. Diskuze
Námitky proti programu nebyly vzneseny.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

4. Volba starosty a místostarosty
včetně určení počtu místostarostů,
druhu výkonu funkce, určení způso-
bu volby
Dosavadní starosta nechal hlasovat o způso-
bu volby starosty, místostarosty, předsedů
výborů a jejich členů, předsedy komisí
a jejich členů. Bylo navrženo způsob volby
veřejným hlasováním, pokud zastupitelstvo
obce nestanoví jinak.

Usnesení č.5/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
s t a n o v u j e
Způsob volby starosty, místostarosty, před-
sedů výborů a jejich členů, předsedy komisí
a jejich členů veřejným hlasováním

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Předsedající přečetl návrh na funkci sta-
rosty ve volebním období 2022-2026. Zastu-
pitelstvem byl navržen jediný kandidát Ro-
bert Marek, který s kandidaturou na staros-
tu obce SOUHLASÍ. Před hlasováním byla
dána možnost přítomných zastupitelů a ob-
čanům sdělit své stanovisko. Předsedající
dává hlasovat o navržené kandidátce na
funkci starosty obce Radimovice: „Kdo z pří-
tomných zastupitelů souhlasí, aby do funkce
starosty byl zvolen pan Robert Marek?“.

Usnesení č.6/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce starosty: Roberta Marka

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Po zvolení starosty obce, dosavadní starosta
obce, předal nově zvolenému starostovi
obce řízení ustavujícího zasedání obce.

Nově zvolený starosta obce Robert Marek
pokračoval v ustavujícím zasedání obce jako
předsedající.

Předsedající navrhl, aby starosta obce Radi-
movice byl od 1.7.2023 dlouhodobě uvolně-
ným členem zastupitelstva. V období
20.4.2023 do 30.6.2023 bude starosta pra-
covat jako neuvolněný.

Usnesení č. 7/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
U r č u j e
V souladu s § 84 odst. 2 písm. k) zákona č.

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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128/2000 Sb. O obcích ve znění pozdějších
předpisů, že výkon starosty obce bude od
od 1.7.2023 dlouhodobě uvolněným členem
zastupitelstva. V období od 20.4.2023
do 30.6.2023 bude starosta pracovat jako
neuvolněný.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Předsedající přečetl návrh na funkci
místostarosty ve volebním období
2022-2026. Byla navržena jediná kandidátka
Lucie Langová, která s kandidaturou
na místostarostku obce souhlasí. Před hla-
sováním byla dána možnost přítomným za-
stupitelům a občanům sdělit své stanovisko.
Předsedající dává hlasovat o navrženém
kandidátovi do funkce místostarosty obce
Radimovice: „Kdo z přítomných zastupitelů
obce souhlasí, aby do funkce místostarosty
obce byla zvolena Lucie Langová?.“

Usnesení č. 8/2022
Zastupitelstvo obce po projednání
V o l í
Do funkce místostarostky obce Lucii Lango-
vou jako neuvolněného člena zastupitelstva.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

5. Zřízení kontrolního a finančního
výboru (určení počtu členů, volba
předsedů a členů výboru)
Starosta obce informoval o povinnosti zřídit
finanční a kontrolní výbor (§ 117 odst. 2 a §
84 odst. 2 písm. i zákona o obcích). Zastupi-
telstvo určuje počet členů výboru, který
musí být lichý, přičemž finanční a kontrolní

výbor musí mít nejméně 3 členy. Členy vý-
boru mohou být členové zastupitelstva i jiné
osoby, pouze předsedové mohou být jen
členové zastupitelstva.

Členy kontrolního nebo finančního výboru
nemůže být starosta, místostarosta a osoby
zabezpečující rozpočtové a účetní práce na
obecním úřadě (§119 odst. 1 zákona o ob-
cích).

Starosta navrhl, aby zastupitelstvo zřídilo fi-
nanční a kontrolní výbor, přičemž každý z
nich bude mít tři členy. Jiný návrh nebyl po-
dán.

Usnesení č. 9/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
z ř i z u j e
finanční a kontrolní výbor. Oba výbory jsou
tříčlenné.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Starosta obce navrhl jako předsedu Fi-
nančního výboru Hanu Hanušovou, členy
výboru Vladimíru Tomšů a Michala Žitňana.
Jako předsedu Kontrolního výboru Michae-
lu Hlaváčkovou členy Adama Rejhu a Vladi-
míra Kracíka

Usnesení č. 10/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce předsedy Finančního výboru
Hanu Hanušovou jako neuvolněného člena
zastupitelstva.

Hlasování:

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 1
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Výsledek hlasování: usnesení schváleno.
Usnesení č. 11/2023

Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce člena Finančního výboru Vladi-
míru Tomšů.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.
Usnesení č. 12/2023

Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce člena Finančního výboru Michala
Žitňana.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Usnesení č. 13/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce předsedy Kontrolního výboru Mi-
chaelu Hlaváčkovou jako neuvolněného čle-
na zastupitelstva.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Usnesení č. 14/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce člena Kontrolního výboru Adama
Rejhu.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Usnesení č. 15/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce člena Kontrolního výboru Vladi-
míra Kracíka

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

6. Zřízení komise zastupitelstva obce
Radimovice

Starosta obce navrhuje zřídit kulturní komi-
si. Jako předseduVladimíru Tomšů, členy Ji-
řího Zaplatílka a Petru Rakoušovou.

Usnesení č. 16/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
zřizuje Kulturní komisi

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.
Usnesení č. 17/2023

Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce předsedy Kulturní komise Vladi-
míru Tomšů.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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Usnesení č. 18/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce člena Kulturní komise Jiřího Za-
platílka

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Usnesení č. 19/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
v o l í
do funkce člena Kulturní komise Petru Ra-
koušovou.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

7. Odměny členům zastupitelstva,
výborů a komise
Starosta navrhl, aby neuvolněným členům
zastupitelstva byla v souladu s § 72 zákona
o obcích a nařízení vlády č. 318/2017 Sb.
ve znění nařízení vlády č. 202/2018 Sb.
a č. 338/2019 Sb. o výši odměn členů zastu-
pitelstev územních samosprávných celků, v
platném znění, poskytována měsíční odmě-
na

Usnesení č. 20/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S t a n o v í
V souladu s § 77 odst. 3 pís. b) zákona č.
128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších
předpisů, že při souběhu výkonu několika
funkcí se odměna neuvolněnému členovi
zastupitelstva obce poskytne jako součet za-
stupitelstvem stanovených odměn
za jednotlivé funkce (kromě starosty

a místostarosty).

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Usnesení č. 21/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S t a n o v í
V souladu s § 72, § 77 a 84 odst. 2 zákona o
obcích, ve znění pozdějších předpisů a na-
řízení vlády č. 318/2017 Sb. v platném znění
měsíční odměnu uvolněnému starostovi
obce od 1.7.2023 dle přílohy tohoto nařízení
vlády.

Neuvolněnému starostovi obce měsíční od-
měnu ve výši 12 000,- Kč od 20.4.2023
do 30.6.2023.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Usnesení č. 22/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S t a n o v í
V souladu s § 72, § 77 a 84 odst. 2 zákona
o obcích, ve znění pozdějších předpisů a na-
řízení vlády č. 318/2017 Sb. v platném znění
neuvolněné místostarostce obce měsíční
odměnu ve výši 6 000,- Kč ode dne 19.4.2023.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.
Usnesení č. 23/2023

Zastupitelstvo obce po projednání
S t a n o v í

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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V souladu s § 72, § 77 a 84 odst. 2 zákona
o obcích, ve znění pozdějších předpisů a na-
řízení vlády č. 318/2017 Sb. v platném znění
měsíční odměnu:

• Předsedovi kontrolního výboru ve výši
100,- Kč od 19.4.2023

• Předsedovi finančního výboru ve výši
100,- Kč od 19.4.2023

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno –
byla schválena odměna 100,--Kč

Usnesení č. 24/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S t a n o v í
V souladu s § 72, § 77 a 84 odst. 2 zákona
o obcích, ve znění pozdějších předpisů a na-
řízení vlády č. 318/2017 Sb. v platném znění
měsíční odměnu za výkon funkce neuvolně-
ného člena zastupitelstva obce ve výši 50,-
Kč od 19.4.2023.

Hlasování:

Usnesení č. 25/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S t a n o v í
V souladu s § 72, § 77 a 84 odst. 2 zákona o
obcích, ve znění pozdějších předpisů a na-
řízení vlády č. 318/2017 Sb. v platném znění
měsíční odměnu za výkon funkce předsedy
Kulturní komise obce ve výši 100,- Kč
od 19.4.2023.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Usnesení č. 26/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S t a n o v í
V souladu s § 72, § 77 a 84 odst. 2 zákona
o obcích, ve znění pozdějších předpisů a na-
řízení vlády č. 318/2017 Sb. v platném znění
měsíční odměnu členům Kulturní komise
ve výši 50,- Kč od 19.4.2023.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

Usnesení č. 27/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S t a n o v í
V souladu s § 72, § 77 a 84 odst. 2 zákona o
obcích, ve znění pozdějších předpisů a na-
řízení vlády č. 318/2017 Sb. v platném znění
odměnu ve výši 500,- Kč zastupitelům, před-
sedům a členům komisí za aktivní účast na
akcích obce nebo za výkon funkce, avšak
vmaximální výši 500,- Kč zaměsíc na osobu.
O vyplacení odměny vždy zažádá předseda
komise emailem do 3. pracovního dne ná-
sledujícího měsíce.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení schváleno.

8. Diskuse
Robert Marek děkuje voličům za hojnou
účast u voleb a za velikou podporu kandidát-
ní listiny, ve které byl lídrem.

Z důvodu přebírání úřadu, bude obecní úřad
opět otevřen od 3.5.2023

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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Pytle na tříděný odpad budou k dispozici
v obecní knihovně a to vždy v pondělí a v pá-
tek 16-17:30h.

Robert Marek zve na Čarodějnice a žádá
hasiče o součinnost v rámci kontroly ohně.

Hana Hanušová doplňuje pozvánku infor-
mací o odpoledních dílničkách pro děti a ná-
sledném průvodu obcí zakončeným na lou-
ce za rybníkem, kde bude připravené občer-
stvení.

Pan Ladislav Dvořák se ptá na představení
kandidátů, kteří jsou obsazeni v komisích a
které nezná.

Představuje se pan Michal Žitňan, nepříto-
mnou Petru Rakoušovou představuje Hana
Hanušová a nepřítomného Jiřího Zaplatílka
představuje Robert Marek.

Pan Bohumil Havel se ptá na odbornost za-
stupitelů ve všech funkcích. Hana Hanušová
sděluje panu Havlovi své kvalifikace, které ji
vedly k převzetí místa předsedy finančního
výboru.

Pan Robert Marek informuje o svých le-
titých zkušenostech v zastupitelstvu obce,
které ho vedly k tomu, že se ujal místa sta-
rosty.

Dále se Bohumil Havel dotazuje na důvod,
proč někteří ze současných zastupitelů
znovu kandidovali, když před pár měsíci
funkci položili.

Pan Robert Marek odpovídá, že tato infor-
mace byla již několikrát sdělena jak ve
zpravodaji, tak na letáku, který dostal každý
do své schránky.

Nicméně opět tedy opakuje, že pro něj byl

hlavní důvod nedemokratičnost voleb.

Lenka z obchodu se ptá jak to nové zastupi-
telstvo vidí s výstavbou obchodu na návsi.
Robert Marek vysvětluje, že hrubý před-
poklad je 2-3 roky.

Dále se Lenka z obchodu dotazuje, zda by
bylo možné sepsání smlouvy na pronájem
prostor, ve kterých sídlí obchod, na víc jak
měsíc.

Pan Robert Marek slibuje, že jakmile se se-
známí s dokumenty, domluví se s nimi
na smlouvě standardní.

Pan Ladislav Dvořák oslovuje bývalého sta-
rostu Lukáše Marka a žádá ho o vysvětlení
této situace. Pan Lukáš Marek sděluje, že
z důvodu neprovedení výběrového řízení,
nelze podepsat smlouvu na delší dobu než je
1 měsíc.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno
v 18:50 hodin.
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Přítomno: 7 zastupitelů, 18 ob-
čanů

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce
dne 13.5.2023.

1. Zahájení - schválení programu,
jmenování zapisovatele a ověřovate-
lů zápisu
Program zasedání:
1. Zahájení - jmenování zapisovatele

a ověřovatelů zápisu.
2. Kontrola zápisu z minulého jednání
3. Rozpočet na rok 2023
4. Záměr pronájmu nebytových prostor

k provozování prodejny.
5. Určení zástupce k jednání o novém

územním plánu
6. Smír s paní Holubcovou
7. Diskuze
Program jednání byl doplněn o body:
1. Mimořádná inventarizace majetku

obce Radimovice.
2. Schválení dalšího člena kulturní

komise.
3. Náhrada škody za chybná rozhodnutí

pana Lukáše Marka
Námitky proti programu: nejsou

Zapisovatelem byla určena: Hana Hanušová
Ověřovatelé zápisu: Michaela Hlaváčková,
Vladimíra Tomšů

Hlasování:

Program jednání byl schválen.

2. Kontrola zápisu z minulého
jednání

• Usnesení č. 22/2013 – trvá (uzavření

kupní smlouvy)
• Usnesení č. 2/2021– trvá (aktualizace
nařízení zimní údržba)

• Usnesení č. 32/2022 – trvá (sportoviště)
• Usnesení č. 48/2022 – trvá (mimořádná
inventarizace majetku)

3. Rozpočet na rok 2023
Předsedající přednesl návrh rozpočtu na rok
2023, který byl vyvěšen na úřední desce dne
4.5.2023.

Zastupitelstvo provedlo tyto změny v roz-
počtu:

Na straně příjmů 240 000 Kč za poplatky
z odvozu komunálního odpadu (popelnice)

Na straně výdajů bylo přidáno celkově
1 485 000 Kč, z toho jsou hlavní položky:

Asfaltový povrch na cestě Vondrák/Žitňan
=> 1 000 000 Kč

Následně drobné položky : oprava osvětlení,
údržba obecních pozemků, prostředky na
kácení a sanaci lip, nové obleky pro výjez-
dovou jednotku….

Po změnách je to takto:

Celkové příjmy => 5 708 078 Kč
Celkové výdaje => 9 927 740 Kč
Z toho investice => 5 100 000 Kč cesta Kafka/
Bryknar, cesta Vondrák/Žitňan, ČOV a
zpevněná plocha obecní úřad, zázemí ke
sportovišti, projekt prodejna potravin

Z toho provozní výdaje => 4 824 740 Kč

Na účtech je přibližně 8 000 000 Kč a pokud
budou všechny peníze proinvestovány, tak

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

Zápis ze zasedání zastupitelstva 22. 5. 2023
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na konci příštího roku budememít přibližně
4 000 000Kč

Usnesení č. 28/2023

Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
Rozpočet na rok 2023 s celkovými příjmy
5 708 078 Kč a výdaji 9 927 740 Kč. Rozdíl
mezi příjmy a výdaji bude hrazen z fi-
nančních prostředků na účtech obce.

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

4. Záměr pronájmu nebytových
prostor k provozování prodejny
Předsedající přednesl záměr pronájmu ne-
bytových prostor k provozování prodejny
potravin za nejvyšší nabídku.

Usnesení č. 29/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S o u h l a s í
Se záměrem pronájmu nebytových prostor
na obecním úřadě k provozu prodejny po-
travin za nejvyšší nabídku a
u k l á d á:
starostovi obce vyvěsit záměr pronájmu na
úřední desku

Hlasování:

Výsledek: usnesení bylo schváleno

5. Určení zástupce k jednání o novém
územním plánu
Předsedající přednesl požadavek Odboru
rozvoje města, územního plánování
v Turnově ustanovit zástupce pro jednání
o územním plánu obce Radimovice

Usnesení č. 30/2023
Zastupitelstvo obce schvaluje starostu Ro-
berta Marka jako určeného zastupitele k
jednání ve věci Změny č. 1 Územního plánu
Radimovice vyplývající ze zákona č.
183/2006 Sb., o územním plánování
a stavebním řádu, v platném znění, do kon-
ce volebního období.

Hlasování:

Výsledek: usnesení bylo schváleno

6. Smír s paní Holubcovou
Předsedající přednesl informaci, že s paní
EvouHolubcovou obec uzavřela Smír ve věci
soudního sporu o neplatnosti výpovědi.

Bývalý starosta pan Lukáš Marek poslal dne
15.12.2022 výpověď z pracovního poměru
paní Holubcové za zvlášť závažné porušení
pracovní kázně. Výpověď byla dána ke dni
28.2.2023.

Paní Holubcová zaslala bývalému starostovi
předžalobní výzvu o neplatnosti výpovědi.
Bývalý starosta i nadále trval na platnosti vý-
povědi, a tak paní Holubcová podala žalobu
k Okresnímu soudu v Liberci na neplatnost
výpovědi. Nové zastupitelstvo se dozvědělo
o žalobě od paní Holubcové. Bývalý starosta
nepředal informace o existenci žaloby. Sta-
rosta požádal bývalého starostu o vysvětlení
a předání dokumentů k probíhající žalobě.
Ten nereagoval a dokumenty k výpovědi
a soudnímu sporu nepředal. Nové zastupi-
telstvo požádalo paní Holubcovou o předání
dokumentů a nechalo si zpracovat rychlou
analýzu sporu, z kterého vyplynulo, že obec
nemůže spor vyhrát. Z důvodu eliminace bu-
doucích nákladů přibližně 40 000kč za každý
měsíc prodlení za soudní spor a kompenza-

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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ce plynoucí z neplatnosti výpovědi podepsal
starosta pan Robert Marek s paní Holub-
covou smír a tím by měl být soudní spor
ukončen. Náklady obce za smír jsou mezi
100 až 150 tisíci korun. Smír zatím není
schválen Okresním soudem v Liberci.

Vyjádření LukášeMarka:měl jsem posudky
od dvou právních kanceláří, kde bylo ře-
čeno, že právní spor s paní Holubcovou obec
musí vyhrát. Telefonicky jsem předal infor-
mace novému starostovi.

Usnesení č. 31/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
Schvaluje
Ukončení soudního sporu mezi obcí Radi-
movice a paní Holubcovou smírem

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo schvá-
leno

7. Mimořádná inventarizace maje-
tku obce Radimovice
Předsedající přednesl požadavek o nutnosti
udělat mimořádnou inventarizaci majetku,
jelikož je potřeba zrevidovat umístění
jednotlivých položek a dát jim logické rozdě-
lení dle umístění. A následně zrušit usne-
sení 48/2022.

Usnesení č. 32/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S o u h l a s í
s mimořádnou inventarizací majetku
R u š í
usnesení 48/2022 a
U k l á d á
Inventarizační komisi provést inventarizaci
do 31.8.2023 včetně inventarizační zprávy.

Inventarizační komise ve složení

Předseda: Hana Hanušová
Členové: Vladimír Kracík, Lucie Langová

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

8. Schválení dalšího člena kulturní
komise
Předsedající přednesl žádost od Vladimíry
Tomšů na nominaci dalšího člena do Kul-
turní komise.

Navrhuje jako nového člena kulturní komise
Martina Káru, organizátora obecního výle-
tu.

Usnesení č. 33/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S c h v a l u j e
Martina Káru jako člena kulturní komise

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

9. Náhrada škody za chybná roz-
hodnutí bývalého starosty pana
Lukáše Marka
Předsedající přednesl informaci o chybných
rozhodnutích bývalého starosty Lukáše
Marka, které obec připravilo o nemalé fi-
nanční prostředky:

• výpověď paní Holubcové, kde obec
zaplatí náhradu za ušlý zisk a právní
služby za smír mezi 100 až 150 tisíci
korun

• vykácení lesa na parcelním čísle 1319 a

PRO 5 PROTI 1 ZDRŽEL SE 1
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1305, společností pana Petra Švece za
49 489 Kč. Dle dostupné dokumentace
na cestě měly být polomy a suché
stromy. Starosta na zastupitelstvu
ukázal fotografie lesa ze začátku
března, kde jsou zřetelně vidět zdravé
stromy bez polomů. Podotkl, že pokud
je zde situace, kde stromy ohrožují
majetek občanů, tak je možné využít
výjezdovou jednotku k likvidaci. Pokud
je potřeba vykácet les, tak je v obci plno
občanů, kteří to vykácí zdarma jen za
odvoz dříví.

• obci hrozí pokuta od Úřadu na ochranu
osobních údajů, z důvodu zveřejnění
zasedání zastupitelstva ze dne 19.
prosince 2022 na sociálních sítích

Vyjádření Lukáše Marka: výpověď paní Ho-
lubcové byla podána správně a nebyl důvod
pro smír. Na vykácení lesa byla žádost a byla
založena i s fotodokumentací na obci. V lese
bylo plno polomů, které ohrožovaly majetek
občanů. Na kácení lesa bylo více nabídek a
pan Švec byl nejlevnější. Ohledně Úřadu na
ochranu osobních údajů jsem video stáhl
z Facebookového profilu

Usnesení č. 34/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
U k l á d á
Starostovi prověřit možnost vymáhaní ná-
hrady škody od bývalého starosty. Právníka
doporučí zastupitelka Michaela Hlaváčková.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

10. Diskuze
Pan Havel vznesl dotaz proč se nenechal
soudní proces dojet do konce, aby bylo zřej-

mé, kde je pravda. Starosta vysvětlil, že tyto
procesy trvají až dva roky a v případě prohry
by obec platila až 40 000 za každý měsíc
od výpovědi. Vzhledem k tomu, že jsme ne-
měli žádné podklady, tak nové zastupitel-
stvo nechtělo toto riziko podstupovat.

Pan Havel vznesl dotaz na základě čí žádosti
byla podána žaloba, která vedla k současné-
mu stavu, kdy musí obec řešit soud. Pan sta-
rosta Robert Marek vysvětluje posloupnosti,
které vedly k této situaci a informuje,
že žalobu podala paní Holubcová z důvodu
neoprávněného ukončení pracovní smlou-
vy. Jelikož nebyla předána jakákoli agenda
co se týče tohoto soudního sporu, obrátili
se zastupitelé na více právníků ohledně ná-
zoru možnosti na výhru v soudním sporu a
byl všemi těmito právníky doporučen smír,
jelikož soudní spor by mohl trvat i několik
let. Obec by dle zjištěných informací neměla
šanci vyhrát a musela by platit náhradu
mzdy a právní poplatky za každý měsíc
od data výpovědi. Paní Burdová, pan Pavlí-
ček i pan Hoffman se družně zapojují do kri-
tiky celé této situace a pan starosta Robert
Marek vysvětluje, že se snažil mnohokrát a
to i písemně vyžádat doklady, které vedly
bývalého starostu pana Lukáše Marka k roz-
hodnutí podání výpovědi paní Holubcové.
Jelikož do dnešního dne pan Lukáš Marek
tyto doklady nepředal, nové zastupitelstvo
se rozhodlo o pro obec finančně šetrnější
a díky nastavení kontroly účetnictví i nejro-
zumnější cesty.

Dále je všemi již výše jmenovanými roze-
bírána situace ohledně vykácení obecního
lesa, ke kterému dal svolení pan Lukáš Ma-
rek a ke kterému nové zastupitelstvo nemá
žádost a fotodokumentaci žádné doklady,
které by vedly k tak masivní těžbě za cca
50tis.

PRO 5 PROTI 2 ZDRŽEL SE 0
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Pan Ladislav Dvořák st. doporučil novému
zastupitelstvu, aby se nenechalo touto sku-
pinou občanů odradit ohledně prověření
a vyvození osobní odpovědnosti pro pana
Lukáše Marka, jelikož ze své zkušenosti ví,
kolik dokumentů se musí předložit a to
včetně foto dokumentace, než se přejde
k tak masivnímu kácení, jako tomu bylo
právě v tomto případě. Doporučil obci podat
trestní oznámení za nezákonnou těžbu.

Pan Michal Žitňan se zajímá o to, kdy budou
řádně předány doklady, které stále chybí
a vyzývá ke klidu, který by měl toto předání
provázet. Pan Lukáš Marek zmiňuje, že by
mohl doposlat informace k právním záleži-
tostem, které se týkají paní Holubcové. Pan
Pavlíček doporučuje formu předání dokla-
dů. Na tyto rady odpovídá paní Lucie Lango-
vá s tím, že tyto postupy zná, nicméně když
nebyla ochota ze strany Lukáše Marka, ne-
zmůže nic. Pan Lukáš Marek slibuje,
že do týdne pošle a panMichal Žitňan dopo-
ručuje předání osobní.

Pan Lukáš Marek se hájí tím, že jemu také
nebyla správně předána agenda od předcho-
zího starosty Ondřeje Zoubka.

Paní Burdová vysvětluje jak funguje pošta a
s panem Robertem Markem si vysvětlují na-
stalou situaci ohledně předávání pošty pro
obecní úřad.

Pan Michal Žitňan se dotazuje na kulturní
akce, které nás tento rok čekají.

Paní Vladimíra Tomšů zve na pěší výlet, kte-
rý se koná již tuto sobotu, dále na červnové
vítání prázdnin, červencové posezení se se-
niory, srpnový sousedský den a zářijové ja-
blkobraní. Další obecní výlet je naplánovaný
na říjen, stejně tak drakiáda s malou

změnou programu, pokud by nefoukal vítr.

Pan Michal Žitňan se ptá na možnost
kontejneru na trávu a větve. Pan starosta Ro-
bert Marek sděluje, že trávu mohou občané
vkládat do návěsu obecního traktoru, který
je vedle víceúčelové budovy. Kontejner na
větve prověří, jelikož v minulosti se stávalo,
že do tohoto odpadu lidi házeli i suť, díky níž
byla způsobena škoda namajetku firmy, kte-
rá kontejner pronajímala.

Pan starosta Robert Marek děkuje za úklid
obce, kterého se účastnilo hodně
dobrovolníků z řad občanů. Nechce
konkrétně jmenovat, jelikož občanů, kteří
se zapojili bylomnoho a určitě by na někoho
zapomněl

Pan starosta Robert Marek vyzývá všechny
spolky i jednotlivce v obci, aby se v případě
konání jakékoli akce, neváhali obrátit na
obec, která přislíbila součinnost a podporu.

Dále informuje o uzávěrce zpravodaje, která
bude ve čtvrtek 25.5.2023 a vyzývá občany,
kteří by chtěli do zpravodaje přispět, aby
psali email přímo na pana Miloslava Rejhu.

Paní Vladimíra Tomšů informuje občany
o sbírce od společnosti ADRA, která se koná
dne 31.5.2023 v čase 16-18h před obecním
úřadem.

Pan Ladislav Dvořákml. konzultuje s panem
Robertem Markem změnu územního plánu,
který musí předcházet připravovanému
projektu na obecní obchod na návsi. Pan Ro-
bert Marek vysvětluje možné komplikace,
ale vše je již v řešení s projektantem.

Pan Ladislav Dvořák ml. vznesl dotaz
na pana Lukáše Marka ohledně informace,
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kdo sepisoval výpověď paní Holubcové. Pan
Lukáš Marek sděluje, že tuto výpověď zdar-
ma sepsala paní Jana ZwirtekHamplová, ale
následně celou agendu převzala právní fir-
ma z Prahy – advokátní kancelář Beránek
a spol, ve které figuruje paní Balogová, která
dokumenty spravovala.

Pan Ladislav Dvořák ml. doporučuje
otisknout ve zpravodaji soupis všeho, co chy-
bí předat od bývalého zastupitelstva.

Pan Martin Kára by rád kácení lip na návsi
nechal na období vegetačního klidu z důvo-
du hnízd ptáků, které jsou v jeho korunách.
Pan Robert Marek vysvětluje neodkladnost
z důvodu havarijního stavu lip, které by
mohly v případě pádu ohrozit majetky ob-
čanů, kteří žijí bezprostředně u nich.

Pan Havel by rád věděl, zda má obec něja-
kou odpovědnostní pojistku, která by v pří-
padě výše zmiňované situace ochránila obec
od větších výdajů. Pan Robert Marek sdě-
luje, že tuto věc musí prověřit.

Pan Hoffman upozorňuje na nefunkčnost
diskuze nawebu Radimovic. Pan RobertMa-
rek děkuje za informaci a celou situaci
prověří. Dále se pan Hoffman ptá, jak zame-
zíme tomu, aby z obce odcházely platby včas
a nebyly faktury po splatnosti. Na to odpoví-
dá paní Lucie Langová s tím, že platby faktur
budou probíhat jednou týdně a tím se zame-
zí těmto situacím.

Pan Ladislav Dvořák st. dává na zvážení
novému zastupitelstvu četnost vyvážení tří-
děného odpadu – alespoň v letníchměsících
– a to z důvodu nehygieničnosti shromaž-
ďování odpadu v domácnostech. Pan Robert
Marek zváží a prověří možnosti.

Pan Robert Marek ještě jednou děkuje za po-
moc v obci.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno
v 19:42 hod.
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Jarní dílnička – výroba budek – 4. března

Protože jaro konečně přišlo i k nám, rozhod-
li jsme se uspořádat dílničku s výrobou bu-
dek a to včetně povídání si s místními orni-
tology Martinem Károu a Jakubem
Hlaváčkem.

K výrobě budek stačilo pouze troška ši-
kovnosti, a proto se dětem opravdu dařilo.
Budky se nejdříve nabarvily a následně sesa-
dily dohromady.

Při práci nás oba páni ornitologové nechali
nahlédnout do jejich každodenní péče o
ptactvo. Dozvěděli jsme se od nich i spoustu
informací o migraci žab, kterýchmáme kaž-
dé jaro všichni plnou zahradu.

Díky partě lidí, kteří ve svém volném čase ,a
to většinou v brzkých ranních hodinách,
přenášejí žáby k rybníku, se populace žab
rozrůstá. Pevně věřím, že se k této práci bu-
dou postupně připojovat i děti, které tyto zá-
chranné mise velmi zaujaly.

Ráda bych touto cestou ještě jednou podě-
kovala Martinu Károvi a Jakubovi Hlaváč-
kovi, že nám i dětem rozšířili obzory a díky
nimž budou mnozí zase trošku víc ohledu-
plní k naší přírodě.

–Za MC v Podzámčí – Hana Hanušová, Petra Rakoušová
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Byla sobota, 11.března a snad každý se těšil
na slunný víkend po konci zimy, aby si mohl
užít připravenou trasu akce „Poznejte Radi-
movice“ při příležitosti 480. výročí od první
písemné zmínky o naší obci. Ale protože
každý zážitek by měl být hlavně intenzivní,
rozhodla se Paní Zima, že s námi ještě zů-
stane a se všemi výletníky projde trať od za-
čátku do konce.

Start byl tedy přesunut z louky od třech sva-
tých k víceúčelové budově a ve 13 hodin
se začali scházet první nadšenci na pětikilo-
metrovou procházku s osmi zastaveními, na
kterých si mohli přečíst informace o historii
a vývoji obce a prohlédnout si dobové foto-
grafie. Pro malé i velké účastníky byl připra-
vený kvíz, který bylo možné písemně vy-
plnit propiskami, vyrobenými právě
pro toto výročí Radimovic.

Každé zastavení mělo své vlastní téma a spe-
ciálně zastávka č.4 byla navíc interaktivní
díky přednášce Martina Káry o migraci žab
a místním ptactvu. Naštěstí vichřice ne-
odnesla aniMartina a ani posluchače do tep-
lých krajin a všichni zasloužili obdiv za vý-
drž při předání i poslechu zajímavých infor-
mací. Kolem třetí hodiny se účastníci začali
vracet zpět k víceúčelové budově, kde
se mohli zahřát teplým čajem a posilnit
párkem v rohlíku. Adam Rejha zde připravil
ještě krátkou přednášku o historii Radi-
movic s ukázkou vzácných dobových po-
hlednic a bylo moc příjemné sledovat živou
diskuzi nad vzpomínkami i čerstvě nabytý-
mi informacemi o vesnici, kterou máme
všichni tak rádi.

Celá akce skončila kolem páté hodiny a ně-
kteří se uchýlili do tepla svých domovů,
ostatní se šli připravit na večerní zakončení
v podobě oldies diskotéky, kde promrzlé
končetiny rychle zahřáli tancem. Tuto akci
připravilo a zaštítilo sdružení Budoucnost
pro Radimovice a rád bych tímto poděkoval
všem členům za spolupráci s přípravami.
Speciální dík pak patří Adamovi Rejhovi,
Vandě Zaplatílkové a Adéle Hlouškové za po-
moc s přípravou a organizací. A hlavně…
díky všem, co jste statečně přišli a prošli
celou trať.

Na vás i všechny další přátele obce Radi-
movice se těšíme v létě, kdy tuto akci zopa-
kujeme v snad příznivějším počasí.

–Robert Marek

Poznejte Radimovice – 11. března
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Oldies Disco Párty – 11. března

„...pár přátel stačí mít, co umějʼ za to vzít…“
A nejen pár, v Radimovicích bylo v sobotu
večer plno a přátelská atmosféra naplnila
celý parket víceúčelové budovy. Přijel k nám
totiž se svojí diskotékou nejen DJ Arnoštek,
co „vozí nám hity, co se tolik líbí“, ale hlavně
DJ Milan Šifta, který se postaral o hudební
produkci 80. a 90. let minulého století. Ro-
mantické ploužáky se střídaly s rychlým
tempem českých i zahraničních šlágrů
a hrálo se i na přání tanečníků. Ti ve velké
míře zavzpomínali nejen na hity, ale
i na módu osmdesátek, a tak na parketu
šustily šusťákovky, leskly se legíny, zářily
flitry a v účesech à la květák byly k vidění be-
rušky, čelenky a kšiltovky byly buďto „na ju-
pitera“ nebo „na kabriolet“. Jediné, co ne-
bylo bohužel možné akceptovat, byla snaha
platit dnes už neplatnými bankovkami.

Obsluha ve výčepu trsala zejména okolo
pípy a snad se všem trefila do noty i ten-
tokrát skromnější nabídkou pití a jídla. Tato
večerní akce navazovala na odpolední pro-
cházku Radimovicemi na počest 480. výročí
první písemné zmínky o naší obci. Jelikož se
tak stalo 12. března, půlnoční program

se stal jakýmsi druhým Silvestrem a mik-
rofonu se chopil Láďa Dvořák. Všichni víme,
že je Láďa výjimečný řečník, ale už trochu
méně se ví, že také překrásně zpívá. Proto
naladil tón a všichni společně jsme povstali
a zazpívali si radimovickou hymnu. Pak se
opět dostal ke svému pultíku DJ Milan a do
konce akce se hrálo a tančilo. A určitě ne na-
posledy, takže snad mohu za všechny
spoluorganizátory (Robert, Lucka, Vlaďka +
Ivanka Kelemenová - grafika plakátu) na-
psat: „s naší partou rozehranou nashle-
danou!“

–Adéla Hloušková
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–Hana Hanušová, Petra Rakoušová
– obecní knihovna, MC v Podzámčí

Noc s Andersenem 2023 – 31. března

Již tradičně jsme se na Noc
s Andersenem sešli na hale
víceúčelové budovy. Jakmile
odešli rodiče, mohla začít
zábava. Nejdříve nás čekalo
setkání s místními hasiči,
kteří dětem ukázali celou
hasičárnu, provezli je hasič-
ským autem a společně
si vyzkoušeli zásah s ruční
džberovou stříkačkou.

Po této aktivitě jsme se pře-
místili do obecní knihovny.
Děti si vybraly každý svou
knihu a seznámily se se způsobem výpůj-
ček, řazení knih a celkově chodem knihov-
ny. Následně jsme si přečetli pár kapitol z
knihyHonzíkova cesta a přiblížili si paní He-
lenu Zmatlíkovou. Mezitím na hale děvčata
připravila svačinu a zároveň i únikovou hru
s tvorbou vlastní knihy. Děti byly moc ši-
kovné a asi po hodině a půl měly vše splně-
no.

Po večeři jsme si přečetli další kapitoly z kni-
hy Honzíkova cesta a pomalu jsme se při-
pravili ke spánku. Ráno po snídani děti po-
mohly s úklidem a protože jich bylo asi 25,
šlo to pěkně od ruky.

Děkujeme za hojnou účast, maminkám za
napečené dobroty a celkově za chuť s námi
držet tuto tradici. Zvláštní poděkování za po-
moc s přípravami patří Andrejce Mokré,
Hance Brožové a Vlaďce Tomšů.

Jarní úklid hřiště – 26. dubna
Ve středu 26. dubna 2023 se v odpoledních hodinách konala na zdejším sportovišti brigáda
zaměřená na úklid a přípravu hřiště před novou sezónou. Vybaveni vlastním nářadím se zde
sešlo celkem sedmmístních statnýchmužů, dvě křehké ženy a pět snaživých nezletilců, kte-
ří společně nadělali spousta nezbytné práce, bez které by hřiště bylo brzy nepouživatelné.
Hřiště tímto všem ochotným dobrovolníkům děkuje!

–Jarda Žalský
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Čarodějnické dílničky
V neděli, v den Čarodějnic jsme se s dětmi
a jejich rodiči sešli na hale víceúčelové bu-
dovy, abychom se naladili na čarodějnický
večer a přitom si něco vyrobili.

Jelikož nás čekal průvod obcí, vymysleli
jsme výrobu lampionů. Dětí se sešlo opět
hodně, takže se navzájemmohlymezi sebou
inspirovat. Nejdříve děti obkreslily různé ča-
rodějnické obrázky na tělo lampionu, násle-
dovalo vybarvování a nakonec teta Petra po-
mohla celý lampion slepit dohromady. Všem
se dílo podařilo, takže děti odcházely
spokojené.

Děkujeme, že s námi tvoříte a těšíme se
na viděnou 18.6.2023 na Pohádkovém vítání
prázdnin.

Pálení čarodějnic

Vnaší obci jsme se na pálení ohně dobře při-
pravili. Všichni účastníci se sešli na návsi
a s čarodějnicí prošli v průvodu část obce
až došli na určený kopec, kde se pálení čaro-
dějnic odehrávalo. Oheň byl opravdu ob-
rovský a dohled nad ním měli naši hasiči.
Pro účastníky bylo připravené občerstvení,
horké i studené nápoje a nechyběl ani buřtík
na opékání. Večer se vydařil, čarodějnice
shořela a my se můžeme těšit na příští třicá-
tý duben.

–za MC v Podzámčí Hana Hanušová a Petra
Rakoušová, za kulturní komisi Vladěna T.

Víte, proč pálíme čarodějnice ?
Rej čarodějnic připadá na večerní tři-
cátý duben, ale to se jistě hned vybaví
naprosto každému z nás, ale už ne
všichni vědí, jaký je pravý význam
tohoto večera. Tento večer může být
také označován jako Filipojakubská
noc, Noc čarodějnic, Valpuržina noc
nebo Beltine. Jedná se o svátek pů-
vodem pohanský, tradovalo se,
že právě v tuto noc se na kopcích
scházejí čarodějnice, které se domlou-
vají s ďáblem na tom, jak nejlépe ško-
dit lidem. A právě proto se v tento ve-
čer pálí oheň. Toho se totiž čarodějnice
bojí a utíkají před ním.

Čarodějnice – 30. dubna



Pravidelná zimní příprava
kroužku mladých hasičů Ra-
dimovice začala přinášet
první plody. V neděli 14.
května se do Všelibic sjelo
osm družstev mladých hasi-
čů v kategorii starší, aby po-
měřili své síly na ob-
vodovém kole hry Plamen.
Startovní číslo 7 nám přines-
lo první místo ve štafetě
4×60 m a požárním útoku,
který přihlížející ocenili
bouřlivým potleskem. Na
štafetě dvojic jsme se umístili na čtvrtém
místě. Po celkovém součtu všech disciplín se
radimovičtí umístili na druhém místě za ví-
tězným Pěnčínem.

Doufáme, že se Adamovi, Agátě, Domini-
kovi, Honzovi, Klaudii, Kubovi, Matyášovi
a Šimonovi bude dařit i na okresním kole
v Liberci 27. května.

Sychrovský pohár

Kdo zavítal na letošní, již 34. ročník Sych-
rovského poháru, jistě nelitoval. Kromě vel-
mi pěkných sportovních výkonů družstev
mužů a žen, připravili pořadatelé tradičně
výborné zázemí a občerstvení. A kdo vyhrál?
Zlatou medaili si za čas 16,59 s odvezli muži
z Renmotor Jinolice a ženy z nedalekých

Ploukonic (čas 16,90 s). Domácí tým mužů
jistě měl vyšší ambice, ale zaváhání na roz-
dělovači a problémy u proudařů znamenaly
nakonec 18. příčku. Ženy z SDH Radimovice
obsadily v konkurenci patnácti družstev cel-
kové 10. místo.

Soutěž by se sama nekonala, kdyby 40 pořa-
datelů nepřiložilo ruku k dílu. Na tomto
místě jim patří poděkování a věříme, že sou-
těžící i návštěvníci si Sychrovský pohár užili.
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–Dagmar Šrytrová

Hasičská sezóna v plném proudu



Na začátku července se uskuteční jubilejní
50. ročník Bohemia Rally Mladá Boleslav.
K soutěži neodmyslitelně patří rychlostní
zkoušky vedoucí naší obcí, v jejím okolí a
klikatými zatáčkami v údolí Mohelky od
Rychnova až k Trávníčku.

Vminulosti, v době smenším provozem, ne-
bylo výjimkou, že se závodilo skrz naší obec:
startovalo se na Jivině směrem k Radimovi-
cím, u pomníku závodníci odbočili ke Třtí,
pokračovali na Vrchovinu, přes Sedlejovice
se vrátili k Sychrovu a podél parku pokra-
čovali na Husu.

V roce 2006 vznikla rychlostní zkouška zná-
má jako „Sychrov“ nebo „Radostín“, která
v několika obměnách zůstala v programu
dodnes. Zkouška měřila téměř třicet kilo-
metrů od Artušova hradu přes Radostín,
Třtí, Vrchovinu a Sedlejovice k Hodkovicím,
odtud závodníci pokračovali k Rychnovu

a pak až k Malé Skále. Ať už v původním,
nebo v opačném směru a i přes pozdější
zkrácení, patří zdejší zkouška k nejdelším

a nejnáročnějším z celé Bohemie.

V roce 2019 se závodníci vrátili přímo do Ra-
dimovic a to především z důvodu špatného
stavu mostu v Radostíně. Mezi těmi, kteří
v roce 2019 svedli boj o umístění také
v serpentinách od nádraží k pomníku
na malé návsi byl i loňskýmistr světa v rally,
Kalle Rovanperä. Následující ročníky se nes-
ly „jen“ ve znamení měření sil mezi Janem
Kopeckým a Václavem Pechem.

Turisté i místní, kteří v sobotu 8. července
v době konání závodu dorazí do Radimovic
vlakem, musí počítat s uzavírkou komunika-
ce od nádraží a k cestě na zámek zvolit
o něco delší trasu přes Radostín a oboru.
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Padesát let Bohemia Rally

Kalendář plánovaných akcí

–Miloslav Rejha

18. června 2023 – Pohádkové vítání prázdnin

5. července 2023 – Nohejbalový turnaj Cyrila a Metoděje

22. července 2023 – Setkání seniorů
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